

18 September/septembre 2023



# Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA  
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

## Kiwanis Club of Osoyoos



The Club presented two Matching Scholarships:

Austyn Balint – presented by President Myra Mohninger and Sec/Treas Donna Kelso. Austyn will be attending Okanagan College and then BCIT to achieve his goal to become a Red Seal Technician qualifying for both a Plumbing/Gas Fitter and HVAC&R technician. Austyn worked the past two summers with a local Plumbing & Heating company to be sure he would be happy in his chosen trade choice. While in high school he volunteered

## Club Kiwanis de Osoyoos



Le club a présenté deux bourses d'études appariées.

Austyn Balint – présentée par Présidente Myra Mohninger et Sec-Trés Donna Kelso. Austyn fréquentera l'Okanagan College et par la suite BCIT pour atteindre son objectif de devenir une technicienne Red Seal qui la qualifiera comme technicienne en Plomberie/ Gazière et technicienne HVAC&R. Au cours des deux derniers étés Austyn a travaillé pour une compagnie de Plomberie & Chauffage

over 120 hours at Sunshine Ridge Seniors Community. As a result of his volunteering here, on his own initiative, he obtained his Food Safe; his CPR/AED/First-Aid; and his Infection Control and Prevention Basics for Healthcare Workplaces certificates. Austyn is a hard worker who will excel in his chosen profession.

Vriiti Bakshi – presented by Sec/Treas Donna Kelso and President Myra Mohninger. Vriti will be attending the British Columbia Institute of Technology in Vancouver to study Broadcasting and Journalism. In her words “I want to become a reporter and broadcast across the world to cover a range of worldwide issues. I am passionate about bringing awareness to problems that matter most to me and to others.” Vriti has been active volunteering in her high school as well as in the community. This past summer she worked with the local newspaper and contributed many well-written articles. Vriti is a hard worker, is committed and has a heart to give others a voice.

---

### Kiwanis Club of Oak Bay



The Club presented a Scholarship to Ryza Rueda at

locale afin d’être certaine d’être heureuse de son choix de métier. Quand elle fréquentait le high school, elle a été bénévole pendant plus de 120 heures auprès des residents de la Sunshine Ridge Seniors Community. En conséquence de son bénévolat à cet endroit, elle a obtenu son Food Safe; son CPR/AED/First Aid; et un Certificat de contrôle des infections et les bases de Prévention de la Healthcare Workplaces. Austyn est une travailleuse acharnée qui excellera dans le mértier qu’elle a choisi.

Vriiti Bakshi – présentée par Sec-Trés. Donna Kelso et Présidente Myra Mohninger. Vriti fréquentera le British Columbia Institute of Technology à Vancouver afin d’étudier l’Audiovisuel et le Journalisme. Dans ses mots “Je veux devenir Reporter et journaliste à travers le monde pour couvrir une variété de situations. Je suis passionnée de sensibiliser les gens aux problèmes qui sont importants pour moi et pour les autres.” Vriti a été active comme bénévole dans son high school tout autant que dans la communauté. L’été dernier, elle a travaillé avec le journal local en soumettant des articles très bien écrits. Vriti es tune travailleuse acharnée, engagée et elle a un coeur pour donner une voix aux autres.

---

### Le club Kiwanis d’Oak Bay.

Oak Bay High School by Joan Trumble. Ryza will be going onto study Chemical and Biological Engineering at the University of British Columbia (UBC) with a long-term goal of sustainable energy. In addition to her strong academic work Ryza was also part of the Oak Bay High School Orchestra. She played the Viola, Violin and the Euphonium. She was also a member of the school student council

---

### **Kiwanis Club of South Simcoe**



They are new club, having just celebrated their one year anniversary and participated for the first time in the Kiwanis Foundation of Canada Matching Scholarship Program. They presented Scholarships to four very deserving Grade 12 students.

---

### **Kiwanis Club of The Battlefords**



Joan Trumble a présenté une bourse d'études à Ryza Rueda à l'Oak Bay High School au nom du club. Ryza étudiera en Génie chimique et biologique à l'Université de la Colombie Britannique (UBC). En plus de son travail académique, Ryza faisait partie de l'ensemble musical de l' Oak Bay High School. Elle y a joué l'alto, le violon et l'euphonium. Elle était aussi membre du Conseil étudiant de l'école.

---

### **Le club Kiwanis de South Simcoe**



C'est un nouveau club qui vient tout juste de célébrer son premier anniversaire et qui profite pour la première fois du Programme de bourses d'études appariées de la Fondation canadienne du Kiwanis. Le club a présenté quatre bourses d'études appariées à quatre étudiants méritants de la 12<sup>e</sup> année.



Mia Cordarev, who graduated with honours at John Paul II Collegiate in North Battleford, is the deserving recipient of the 2023 Kiwanis Club of the Battlefords / Kiwanis Foundation of Canada \$1000.00 matching scholarship which was presented by member, Dave Eckel.

Mia immigrated to Canada in 2007 at the age of 3 years and 2 months. Strongly influenced by the family to pursue a good education Mia entered the French Immersion Program making her fluent in French and English in addition to her native Serbian and Ruthenian. Besides maintaining a 90-95% grade average Mia has budgeted time to obtain a purple belt in Taekwondo and to work part time at Shoppers Drug Mart.

The scholarship will greatly assist Mia with her aspirations to become a French Immersion teacher. She has been accepted to the University of Regina, College of Education for the 2023 fall term.

---

**Kiwanis Club of  
Lloydminster**

---

## **Le club Kiwanis de Battlefords**



Mia Cordarev, qui a gradué avec honneur au John Paul II Collegiate à North Battleford, est la récipiendaire 2023 de la bourse d'études appariée de 1 000 \$ du club Kiwanis de Battlefords / Fondation Canadienne du Kiwanis. Elle lui a été présentée par Dave Eckel, membre.

Mia a immigré au Canada en 2007 à l'âge de 3 ans et 2 mois. Fortement influencée par sa famille à poursuivre une bonne éducation, Mia s'est inscrite au Programme d'immersion française et elle est maintenant très à l'aise en Français et en Anglais en plus de sa langue natale le Serbe et le Ruthénien. En plus d'obtenir une moyenne scolaire de 90-95%, Mia a trouvé le temps d'obtenir une ceinture pourpre au Taekwondo et de travailler à temps partiel chez Shoppers Drug Mart.

La bourse d'études aidera grandement Mia à réaliser son rêve d'être enseignante en immersion française. Elle a été acceptée à l'Université de Régina - College of Education – pour la session d'automne 2023.

---

**Le club Kiwanis de  
Lloydminster**



Vera Gallant presented Samson Hager & Alexander Pocha from the Lloydminster Comprehensive High School with a \$500 Kiwanis Foundation of Canada matching scholarship. The Kiwanis Foundation of Canada provides a \$250 scholarship and the Lloydminster Club matched the scholarship.

Samson will be attending the University of Alberta in Edmonton for 4 years with a goal of becoming a Mechanical Engineer. He is very excited about beginning this adventure and we wish him all the best. We are so very proud of Samson.

Alexander will be attending Saskatchewan Polytechnic beginning a 4 year nursing program in September. We are excited for Alexander and know he will be an excellent nurse.

Paula Scott presented Ava Doetzel from Lloydminster Holy Rosary High School with a \$500 Kiwanis Foundation of Canada matching scholarship. Ava will be attending Lakeland College in Lloydminster to obtain her Early Childhood Education Certificate. We are so proud of Ava who has overcome many challenges. She is excited to



Vera Gallant a présenté une bourse d'études appariée de 500 \$ de la Fondation Canadienne du Kiwanis à Samson Hager et Alexander de la Pocha Lloydminster Comprehensive High School. Le club de Lloydminster fournit 250 \$ et la Fondation Canadienne du Kiwanis égale le montant.

Samson fréquentera l'Université de l'Alberta à Edmonton pendant quatre ans avec l'objectif de devenir ingénieur en mécanique. Il est très heureux de se lancer dans cette aventure et nous lui souhaitons de réussir. Nous sommes très fiers de Samson.

Alexander débutera dès septembre un programme de quatre ans à la Saskatchewan Polytechnic dans le but de devenir infirmier. Nous sommes heureux pour Alexander et savons qu'il sera un excellent infirmier.

Paula Scott a présenté une bourse d'études appariée de 500 \$ de la Fondation Canadienne du Kiwanis à Ava Doetzel de la Lloydminster Holy Rosary High

pursue her passion of working with youth.

Cole Monnich was awarded the \$500.00 Mel Osborne Youth scholarship. He was a very active member of the Holy Rosary High School Key Club for the past six years. Cole will be attending the University of Alberta – Augustana Faculty pursuing a post-secondary education in Computing Science & Mathematics. We congratulate Cole as he begins a new journey in his life. Cole's favourite quote is: "Do great things, or, do small things in great ways" and we can't wait to see what great things Cole will accomplish in his life time.

---

### The Kiwanis Club of Sarnia-Lambton Golden K



The Club recently presented three scholarships to graduates of Great Lakes Secondary School in Sarnia.

Clara Veenendaal was presented the Kiwanis Foundation of Canada Scholarship of \$1,000 by Dennis Loucks, President, Kiwanis Club of SLGK and Danielle Griffiths, Guidance Counselor, GLSS on June 26th. Clara has been accepted to the Nursing Program at Lambton College in Sarnia with plans to attend university in future and pursue a medical degree. Drew Hillman and Haley McKinlay were presented with

School. Ava fréquentera le Lakeland College à Lloydminster pour obtenir un Certificat en éducation de la petite enfance. Nous sommes vraiment fiers d'Ava qui a dû surmonter de nombreux défis. Elle est heureuse de se lancer à la poursuite de sa passion de travailler avec le jeunes.

Cole Monnich a reçu une bourse d'études Mel Osborne de 500 \$. Il était un membre très actif du Club K de la Holy Rosary High School au cours des six dernières années. Cole fréquentera l'Université de l'Alberta– Augustana Faculty afin de poursuivre une formation post-secondaire en Computing Science & Mathematics. Nous le félicitons alors qu'il entreprend une nouvelle aventure dans sa vie.

La citations favorite de Cole est:

*"Fais de grandes choses, ou fais des petites choses avec de grands moyens"*

et nous sommes impatients de voir quelles sont ces grandes choses que Cole accomplira pendant sa vie.

---

### Club Kiwanis de Sarnia-Lambton Golden K



Le club a récemment présenté trois bourses d'études à des gradués de la Great Lakes Secondary School à Sarnia.

Student Leadership Awards of \$1,000, funded by Kiwanis Club of SLGK through the Sarnia Community Foundation. On hand for the presentation from the left were, Danielle Griffiths, Guidance Counselor, GLSS, Mike Barron, Executive Director, Sarnia Community Foundation, Haley McKinlay, Drew Hillman, Dennis Loucks, President, Kiwanis Club of SLGK and Derek Stenton, Principal, GLSS.

Drew is attending the University of Western Ontario to pursue an engineering degree, and Haley the University of Windsor for an arts degree.

Le 26 juin dernier, Clara Veenendaal a reçu une bourse d'études de 1 000 \$ de la Fondation Canadienne du Kiwanis des mains de Dennis Loucks, Président du club Kiwanis de SLGK et de Danielle Griffiths, conseillère en orientation, GLSS. Clara a été acceptée au programme d'infirmière au Lambton College à Sarnia, avec l'idée de poursuivre des études universitaires dans l'avenir afin d'obtenir un diplôme de médecin.

Drew Hillman et Haley McKinlay ont reçu une Student Leadership Awards de 1 000 \$, financée par le club Kiwanis de SLGK par l'intermédiaire de la Sarnia Community Foundation. Sur place lors de la présentation, de g. à d.: Danielle Griffiths, conseillère en orientation, GLSS, Mike Barron, directeur exécutif, Sarnia Community Foundation; Haley McKinlay; Drew Hillman; Dennis Loucks, Président du club Kiwanis de,SLGK; Derek Stenton, directeur, GLSS.

Drew fréquente l'Université de Western Ontario pour obtenir son diplôme d'ingénieur, et Haley l'Université de Windsor pour un diplôme en arts.

---

## **Kids Need Kiwanis Les Enfants ont Besoin de Kiwanis**

---

[519-304-3638] [[office@kfcdn.org](mailto:office@kfcdn.org)] [[www.kfcdn.org](http://www.kfcdn.org)]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:Unsubscribe%20newsletter@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by [newsletter@kfcdn.org](mailto:newsletter@kfcdn.org) powered by



Try email marketing for free today!